
Færøudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 18. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FÆU alm. del

Spørgsmål 7

I regeringens »Luftfartsstrategi for Danmark« fra juli 2017 bliver der i initiativ 21 redegjort

for, at “Regeringen vil fortsat arbejde aktivt for, at Færøernes ønske om at tiltræde FELO-

aftalen bliver imødekommet”. Der henvises i øvrigt til FÆU alm. del – spm. 22 (Folke-

tingsåret 2015-16). Kan ministeren oplyse om status for sagen om Færøernes tiltrædelse

af aftalen om det Fælles Europæiske Luftfarts Område (FELO-aftalen) og redegøre for

sagens videre gang og eventuelle hindringer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Magni Arge (T).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på magni.arge@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Magni Arge

formand
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